
Protokół Nr IX/2015 
z sesji Rady Gminy w Klimontowie
odbytej w dniu 29 kwietnia 2015 r.

Sesja odbyła się w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Klimontowie.

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 13.30.

Obradom  sesji  przewodniczył  pan  Czesław  Fijałkowski,  Przewodniczący  Rady
Gminy. 

W sesji  uczestniczyli  radni,  pan  Marek  Goździewski  –  Wójt  Gminy,  pani  Anna
Sobolewska  -  Skarbnik  Gminy,  pan  Bogusław  Mrozowski –  asystent  Wójta,
kierownicy jednostek organizacyjnych, sołtysów, publiczność – jak listy obecności
stanowiące załącznik do niniejszego protokołu. 

Na  sesji  podjęto  uchwały  od  Nr  IX/50/15  do  Nr  IX/58/15.  Uchwały  podjęto  w
głosowaniu jawnym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym.

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor.

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji

Pan radny  Fijałkowski,  Przewodniczący  Rady  otworzył  obrady IX  sesji  Rady
Gminy.  Powitał  panie  i  panów  radnych,  pana  Wójta,  pana  Mrozowskiego  jako
asystenta, panią Skarbnik, kierowników jednostek organizacyjnych, nowo wybranych
sołtysów  i  pozostałych,  którzy  przybyli  na  dzisiejszą  sesję.  Na podstawie  listy
obecności  stwierdził  prawomocność  obrad  sesji.  Rada  jest  władna  podejmować
uchwały,  bo  jest  quorum.  Obecnych  jest  15  radnych.  Odczytał  proponowany
porządek obrad. 

Po jego odczytaniu pan Przewodniczący  Rady zapytał czy radni wnoszą do niego
uwagi, wnioski. 

Uwag nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący  Rady zgłosił  wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  pkt.  6
„Ocena  stanu  infrastruktury  w  gminie”,  ponieważ  z  tego  co  się  zorientował  to
Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego nie zrealizowała tego punktu.

Poddał wniosek pod głosowanie. 

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Punkt zdjęto z porządku
obrad sesji.

Pan Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o wstawienie w miejsce zdjętego punktu
nowego  punktu  ”Wybory  sołtysa  w  Kroblicach  Pęchowskich”.  Wyjaśnił,  że
dotychczasowy sołtys złożył pisemną rezygnację z tej funkcji z powodów osobistych.
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W związku  z  tym  istnieje  konieczność   zarządzenia  nowych  wyborów.  Poddał
wniosek pod głosowanie. 

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Punkt wprowadzono do
porządku obrad sesji.

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad z naniesionymi
zmianami. 

Za: 15. Porządek obrad został przyjęty.

Porządek obrad po zmianach

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesyjnym.
5. Interpelacje i wnioski radnych.
6. Wybory sołtysa w Kroblicach Pęchowskich. 
7. Sytuacja oświaty w gminie. 
8. Zmiany w budżecie gminy na 2015 r. 
9. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 2015 

-2028.
10.Zbycie lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy.
11.Zarządzenie poboru podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości w drodze 

inkasa, określenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso. 
12.Ustalenie górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za 

usługi wykonywane w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych. 
13.Wyrażenie woli członkostwa gminy Klimontów w Lokalnej Grupie Działania 

Ziemi Sandomierskiej w okresie programowania 2014 – 2020.
14.Ocena zasobów pomocy społecznej za 2014 rok dla gminy Klimontów. 
15.Przyjęcie regulaminu korzystania z placów zabaw na terenie gminy 

Klimontów. 
16.Wnioski, zapytania, informacje. 
17.Odpowiedzi na wnioski, zapytania.
18.Zakończenie sesji.

Do punktu 3 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji, tj.
dnia 18 marca 2015 r. .

Uwag  nie  zgłoszono.  Poddał  protokół  pod  głosowanie. Za:  15.  Protokół  został
przyjęty.
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Do punktu 4 porządku obrad sesji

Pan  Wójt  Goździewski złożył  sprawozdanie  z  działalności  w  okresie  między
sesyjnym. 

➢ Gratuluję wyboru nowym sołtysom. Życzę owocnej współpracy z Radą Gminy
z Urzędem Gminy. 

➢ Rozstrzygnięto przetargi na drogi klęskowe Ułanowice i Pęchów Gać. Wartość
zadania  206  290,98  zł,  wygrało  Przedsiębiorstwo  Robót  Drogowych
DROKAM.  Rozstrzygnięto  przetargi  na  drogi  wąwozowe  Beradz  –  Góry
Pęchowskie i Szymanowice Dolne. Wartość zadań po przetargu 390 280 zł.
Realizuje  Przedsiębiorstwo  Robót  Drogowych  DROKAM.  Po  przetargach
okazało  się,  że  mamy  oszczędności  i  wystąpiliśmy  do  Wojewody  i
zaproponowaliśmy, żeby z tych dofinansowań  dokończyć  drogę przez las w
Beradzu 100 m i 350 m, tak, żeby cały odcinek został zrobiony i jeszcze droga
w  Ułanowicach  800  m.  Drogi  wąwozowe  –  żeby  ująć  odcinek  drogi
wąwozowej w Pokrzywiance koło Państwa xxxxxxxxx. 

➢ Schetynówka – jest w trakcie realizacji. Po przetargu zostały pieniądze i jest
decyzja, że można te pieniążki przełożyć na ciąg drogi w Konarach. 

➢ Interpelacja radnej z Wilkowic w sprawie zabezpieczenia bramy w Ossolinie –
złożyliśmy projekt  do Urzędu Marszałkowskiego w sprawie zabezpieczenia
bramy w Ossolinie. 

➢ Projekt  „Dostęp  do  internetu  szansą  na  rozwój  gminy  Klimontów”  -
rozstrzygnięto przetarg na operatora. Wygrało konsorcjum na kwotę 76000 zł. 

➢ Wywieszono  na  stronie  internetowej  wykaz  nieruchomości  i  działek
przeznaczonych do sprzedaży.     

➢ Obwodnica - ogłoszono konsultacje społeczne w związku z opracowywaniem
wielowariantowej koncepcji budowy obwodnicy. 

➢ Rozpoczęliśmy  fazę  opracowania  Planu  Gospodarki  Niskoemisyjnej.  Jest
prośba do sołtysów, żeby jak najwięcej ludzi złożyło ankiety. 

➢ Wczoraj odbyło się spotkanie z przedstawicielami Generalnej Dyrekcji Dróg
Krajowych  i  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich.  Nieoficjalnie  powiedzieli,  że
wygospodarowali ok. 6000 euro na remont chodnika na ul. Sandomierskiej.      

Do punktu 5 porządku obrad sesji

Interpelacje, wnioski i zapytania wnieśli radni w kolejności jak niżej:

Pan  radny  Bargiel zgłosił  sprawę  wygospodarowania  świetlicy  dla  rencistów  i
emerytów. Poprzedni Wójt obiecywał, że wygospodaruje świetlicę dla emerytów. Na
ten czas świetlicy dla emerytów nie ma. Spotykają się dwa razy w miesiącu. Jest ich
25  osób  i  ciągle  grupa  wzrasta.  Kolejna  sprawa  to  prośba,  aby  urzędnik,  który
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otrzymuje  pismo  w  sprawie  udostępnienia  sali,  żeby  odpowiadał  pisemnie  na
podanie. Od stycznia emeryci złożyli kilka podań i nie otrzymali na żadne podanie
pisemnej odpowiedzi. Budynek po OPSie można wykorzystać na świetlicę. Stadion -
dużo osób korzysta z tego stadionu. Jest bieżnia, siłownia, plac zabaw, Orlik. Czy
można starać się o pieniążki, żeby dokończyć bieżnię. Może nie w tym roku, ale na
przyszły rok. W związku ze sportem zapraszam 1 maja na IV biegową pielgrzymkę
do Sulisławic.

Pan radny Gwizdoń podniósł  sprawę  dokończenia kopania rowów na Borku. W
zeszłym roku zaczęto kopanie rowów na Borku Klimontowskim. Kopanie rowów
miało  zakończyć  się  do  kwietnia  i  nic.  Czy  będzie  naprawiona  tablica  w
Adamczowicach  ?.  Czy  są  podjęte  działania  w  kierunku  ujęcia  wodnego  na
Rogaczu ?. 

Pan  radny  Lipiec poniósł,  żeby  w  Płaczkowicach  zakupić  pompę  do  studni
wiejskiej, która odprowadziłaby wodę ze stawu do rowu. W Beradzu odmulić ujęcie
wody.

Pan radny Orłowski podniósł sprawę mostu w Rybnicy. Ten mosty jest uszkodzony
przez wodę. Czy w projekcie odbudowy drogi Nawodzice – Rybnica jest ujęty ten
most  ?.  Czy dowiedział  się  pan  Wójt  czy  będzie  dofinansowanie  na  rozbudowę
szkoły w Nawodzicach ?. W szkole będzie tworzony klub przedszkolaka. Stadion w
Klimontowie – pięknie wygląda, ale obok jest sterta gruzu i trzeba to uporządkować.
Ujęcie wody w Nawodzicach – czy nie udałoby się odłączyć działki od pani Lipiec i
wykopać studnię głębinową ?. Przystanek PSK – są powybijane szyby. 

Pani  radna  Berbeś podniosła  sprawę  budowy  oczka  wodnego  przy  szkole
podstawowej  w  Klimontowie.  Była  koncepcja  poprzednika,  żeby  przy  szkole
podstawowej w Klimontowie powstało oczko wodne, a jest dół i rodzice dzieci są
tym zaniepokojeni. Proszę o zasypanie tego dołu. Rodzice są zmuszani do kupowania
drzewek, żeby ten dół  zakryć.  Druga sprawa to do szkoły może każdy wchodzić
kiedy chce. Nie ma żadnych dyżurów.  

Pani  radna  Hakamäki poparła  wniosek  pana  Bargla  dotyczący  przygotowania
lokum dla emerytów i  rencistów. Mogłoby ono być  wykorzystane także dla rady
sołeckiej.

Pani radna Krasowska zapytała czy zostały podjęte działania w sprawie zakrętu na
drodze w Wilkowicach. Czy będzie geodeta i wytyczy granicę ?.                 

Pan radny Borycki wniósł o dokończenie w Konarach budowy pobocza od remizy
do szkoły.

Pan radny Ciach  zapytał w związku z tym, że wczoraj byłą  wizja lokalna na ul
Żeromskiego  co  dalej  będzie  tam  robione.  Trzeba  poszerzyć  przepusty  na  ul.
Partyzantów.  Ulica  Ogrodowa  –  ziemia  obok  pana  xxxxxxxxxxx  leci  na  szosę.
Uzgodnić z panem Xxxxxxxxx, żeby te skarpę zabezpieczyć, bo dwa samochody już
nie miną się na tej wysokości ulicy.
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Pan  radny  Rębacz  wniósł  o  remont  ujęcia  wodnego.  Prośba  o  odmulenie,
zamontowanie pompy i  ogrodzenia.  Wniósł  o zamontowanie przepustu na drodze
Olbierzowice – Nowa Wieś.

Pan Wójt Goździewski odpowiedział na zgłoszone interpelacje i wnioski. 

➢ Pan Bargiel i sala dla emerytów i rencistów. Ustaliłem w ten sposób, że lokal
po OPSie dostanie rodzina z Konar. Oni żyją na klepisku. Dla mnie ważniejsze
jest, żeby ta rodzina dostała to mieszkanie. Był prezes u mnie i mówił, że woda
była zakręcona jak mieli spotkanie, ale lokal przy Urzędzie jest otwarty. Nie
zabraniam nikomu tam spotkań. Tam odbywają się także spotkania AA. Jeśli
nie  mieszczą  się  w tamtej  sali  to  może te  spotkania  robić  tutaj  w GOKu.
Planujemy  rewitalizację  Klimontowa  i  jeśli  zrewitalizujemy  mleczarnię  to
planujemy  tam  zorganizować  miejsce  spotkań.  Bieżnia  –  fiszkujemy
rewitalizację Klimontowa i uwzględnimy to w rewitalizacji. Podobnie drogę
Batalionów  Chłopskich,  budynek  po  policji,  skwer  kolo  policji  i  muszlę.
Dziękuję za sugestie. 

➢ Pan radny Gwizdoń. Tablica w Adamczowicach – zainteresuję się tą sprawą.
Ujęcie wody w Rogaczu – panie radny czy w funduszu sołeckim wieś ma na to
pieniądze zarezerwowane.

Pan radny Gwizdoń odpowiedział, że nie.

Pan Wójt Goździewski kontynuował:

➢ Proszę zabezpieczyć w przyszłym funduszu sołeckim. Może jeszcze w ramach
dofinansowań  uda się  to zrobić.  Z drugiej strony podobno w lecie ten ciek
wysycha.

➢ Pan radny Lipiec.  Płaczkowice i  zakup pompy do ujęcia wodnego. Jeśli  w
funduszu sołeckim są  na to zabezpieczone środki to będziemy  realizować.
Beradz i odmulenie ujęcia – w ramach tego, że w tyle dróg będzie realizowane
w Beradzu to myślę, że mieszkańcy odpuszczą na razie odmulenie ujęcia. 

➢ Pan radny Orłowski i most w Rybnicy. Sprawdzę, zapoznam się i dam pisemną
odpowiedź w ciągu 14 dni. Rozbudowa szkoły w Nawodziacach – w trzecim
kwartale  w  PROWie  mają  ukazać  się  dofinansowania  przedszkoli  i  szkół.
Przystanek  PSK –  uzgodnione  jest  z  ZGKiM i  czekamy na  zakup  szyb  i
pleksów.  Gruz  na  stadionie  –  podjęte  są  rozmowy z  właścicielką  działek.
Stawia ona wysokie wymogi. Ujęcie wodne w Nawodzicach – zapraszaliśmy
właścicielkę  kilka razy,  żeby uregulować  sprawy własnościowe. Miała dwa
tygodnie, żeby zastanowić się za ile pieniędzy i nie było jej do tej pory. Jak nie
da się to przeniesiemy to ujęcie.   

➢ Pani radna Berbeś i oczko wodne w szkole podstawowej  w Klimontowie –
musieliśmy  ten  projekt  odebrać,  instytucja  zarządzająca  pozytywnie  go
zaopiniowała.  Moja  propozycja  jest  taka,  żeby  bo  tej  kontroli  wystąpić  z
pismem  do  instytucji  zarządzającej  o  zmianę  zagospodarowania  z  oczka
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wodnego na klomb. W ten sposób będzie kontynuacja projektu.  

Pani  radna  Hakamäki zaproponowała,  aby  na  klombie  zrobić  fontannę,  taki
natrysk. 

Pan Wójt Goździewki odpowiedział, że nie ma tam prądu. Może zlecić wykonanie
projektu, ale w 10 000 zł na pewno ta inwestycja się nie zmieści. Do tego dochodzą
koszty ogrodzenia, wymiany filtrów. 

Pani  radna  Hakamäki  zobowiązała się,  że  na  ten  cel  sołectwo  Klimontów
zabezpieczy odpowiednią sumę w przyszłorocznym funduszu sołeckim.

Pan Wójt Goździewki kontynuował:

➢ Brak dyżurów w szkole podstawowej w Klimontowie. Proszę panią dyrektor o
udzielenie odpowiedzi. 

Pani dyrektor Czajkowska odpowiedziała, że dyżury nauczycieli są na korytarzach
gdzie  przebywają  uczniowie.  Przy  drzwiach  wejściowych  dyżurów  nie  ma.
Rzeczywiście rodzice wchodzą  do szkoły, stoją  pod klasą,  pod każdymi drzwiami
klasy.  Dzieci  zmieniają  obuwie,  rodzice  nie.  Myślałam,  nawet  o  kamerach  na
korytarzach w miejscach najbardziej ruchliwych. Pilnowanie drzwi wejściowych –
jeśli będą pieniądze będą dyżury. Oczko wodne – jest zabezpieczone taśmą, czekam
na decyzję.  Krzewy są  zakupione za zgodą  rady rodziców. Samorząd uczniowski
zaproponował, aby przysłowiową złotówkę dołożyć do zakupu krzewów. 

Pan Wójt Goździewki kontynuował:

➢ Pani radna Hakamäki i przygotowanie lokalu dla emerytów – to zostało już
wyjaśnione. 

➢ Pani radna Krasowska i zakręt w Wilkowicach – wystosowane zostało w tej
sprawie pismo do Zarządu dróg Powiatowych. Nie mamy jeszcze odpowiedzi.
Zobaczymy jak powiat się ustosunkuje.  

➢ Pan radny Borycki i dokończenie pobocza – możemy dowieźć tam lepszego
niesortu i tym niesortem zakończymy. W Krobielicach dokończenie drogi -  też
będziemy wozić niesort. 

➢ Ulica Ogrodowa – wystosujemy pismo, żeby to uzgodnić. Z tego co wiem, to
ta droga zawsze była taka wąska. Wczoraj mieliśmy spotkanie z Generalną
Dyrekcją  Dróg  i  Autostrad  oraz  Zarządem  Dróg  Wojewódzkich  odnośnie
odwodnienia drogi wojewódzkiej. Było to spotkanie robocze na miejscu, żeby
ustalić  zakres  prac.  Dyrektor  Urbanowski  obiecał  spotkanie.  Wszystko  się
wiąże z odwodnieniem wody z drogi wojewódzkiej. Przepust n ul. Partyzantów
–  tam jest  przepust  o  przepustowości  ø  60.  Mamy  na  Zakładzie  większe
przepusty i przekopiemy. 

➢ Pan radny Rębacz i remont ujęcia, pogłębienie – macie pieniądze z funduszu
sołeckiego i  będziemy to realizować.  Pobocza na drodze do Olbierzowic  -
musimy to ogarnąć i poprawić. Na razie Zakład ma cały czas zlecenia. 
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Pan Przewodniczący Rady  powiedział,  że gdyby na sesji  był  pan radny Leszek
Galata to na pewno wyjaśniły sprawę  drogi  w Wilkowicach,  ale  dzwonił,  że nie
będzie mógł być na sesji, bo ma sesje w powiecie. 

Do punktu 6 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod
głosowanie. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Za: 15.

Uchwała  Nr  IX/50/15 w  sprawie  zarządzenia  wyboru  sołtysa  w  Kroblicach
Pęchowskich została podjęta i jest załącznikiem do protokołu. 

Do punktu 7 porządku obrad sesji

Pani  Szeląg,  kierownik  Zespołu  Ekonomiczno  Administracyjnego  Szkół  i
Przedszkola przedstawiła informację o stanie oświaty w gminie.                      

Informacja o stanie oświaty w gminie jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni maja zapytania. 

Pytania wnieśli:

Pan radny Lipiec zapytał panią kierownik ile wynosi subwencja dla jednego ucznia
na miesiąc.

Pani kierownik Szeląg odpowiedziała, że na ucznia w szkole stowarzyszeniowej
subwencja  wynosi  818,08  zł  na  miesiąc.  Na  ucznia  w  szkole  podstawowej  w
Klimontowie  subwencja  wynosi  w  granicach  700  zł  miesięcznie.  Na  dziecko  w
szkole do 70 uczniów subwencja jest wyższa. 

Pan radny Lipiec  powiedział, że Wójt podjął  działania, żeby ściągnąć uczniów z
sąsiednich gmin. 

Do punktu 8 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że wiadomo mu jest, iż pani Skarbnik na
posiedzeniach  stałych  Komisji  wytłumaczyła  zmiany  w budżecie  gminy
przygotowane na dzisiejszą sesję.  

Pani Skarbnik Sobolewska w uzupełnieniu dodała, że 24 kwietnia br wpłynęły trzy
decyzje Wojewody Świętokrzyskiego o przyznaniu dotacji i trzeba je wprowadzić do
budżetu gminy. Dotyczą one dotacji na zwrot akcyzy, zwiększenia dotacji na zasiłki
na pomoc w naturze i na zasiłki stałe. W związku z tym zwiększone zostały dochody
bieżące o kwotę  169 150 zł. Deficyt  budżetu w w kwocie 971 692,78 zł pokryty
zostanie z kredytów i wolnymi środkami. Kwota długu na koniec 2015 r. wyniesie 9
900  000  zł.  W  załączniku  nr  4  „Zadania  inwestycyjne  roczne  w  2015  r.”
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wprowadzone  zostało  zadanie  „Przebudowa  drogi  gminnej  Pęchów  –  Góry
Pęchowskie – Beradz”. 

Pan Przewodniczący Rady  zapytał czy radni wnoszą zapytania do pani Skarbnik
odnośnie zaproponowanych zmian. 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinie Komisji:

Pani radna Krasowska – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje zmiany w budżecie
gminy na 2015 r. 

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje zmiany w budżecie
gminy na 2015 r. 

Pan radny Mucha – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje zmiany w
budżecie gminy na 2015 r.        

Pan radny Orłowski – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje zmiany w budżecie
gminy na 2015 r.    

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod
głosowanie. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Za: 15.

Uchwała Nr IX/51/15 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. została podjęta
i jest załącznikiem do protokołu. 

Do punktu 9 porządku obrad sesji

Opinie Komisji:

Pani  radna  Krasowska –  Komisja  Rolna  pozytywnie  opiniuje  zmiany  w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 2015 – 2029.

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje zmiany w zmiany
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów.

Pan radny Mucha – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje zmiany w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów.         

Pan  radny  Orłowski –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  opiniuje  zmiany  w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 2015 – 2029.

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod
głosowanie. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Za: 15.

Uchwała Nr IX/52/15 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Klimontów na lata 2015 - 2029 została podjęta i jest załącznikiem do protokołu. 
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Do punktu 10 porządku obrad sesji

Opinie Komisji Rady:

Pani radna Krasowska – Komisja Rolna  stosunkiem głosów za: 4, przeciwko: 0,
wstrzymało się: 2 pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetowa stosunkiem głosów za: 5, przeciwko: 0,
wstrzymało  się:  2  pozytywnie opiniuje  projekt  uchwały w sprawie zbycia  lokalu
mieszkalnego na rzecz najemcy Anny Cieplińskiej. 

Pan radny Mucha – Komisja Spraw Społecznych wyraża zgodę na sprzedaż lokalu. 

Pan  radny  Orłowski –  Komisja  Rewizyjna  jednogłośnie  pozytywnie  opiniuje
projekt uchwały.

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod
głosowanie. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Za: 14, przeciwnych głosów nie było, wstrzymało się od głosu: 1.

Uchwała Nr IX/53/15 w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego została podjęta i jest
załącznikiem do protokołu. 

Do punktu 11 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący Rady wyjaśnił, że procentowa wysokość prowizji nie została
zmieniona w stosunku do poprzedniej kadencji.

Pan radny Gwizdoń zapytał jak jest obliczany ten procent ?.

Pan sołtys Witaszek powiedział, że jego to dotyczy, bo pisał podanie o zwiększenie
prowizji. 

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że Rada przymierza się do zwiększenia diet
sołtysom z tytułu udziału w sesjach Rady. Zapytał panią Skarbnik o jej zdanie w tej
sprawie. 

Pani Skarbnik Sobolewska odpowiedziała, że jeśli Rada wskaże z którego paragrafu
z wydatków bieżących zdjąć na ten cel środki to nie widzi problemu.

Pan radny Mucha powiedział, że trójka sołtysów została radnymi i z tego tytułu jest
już 390 zł oszczędności z każdej sesji, bi nie pobierają diet jako sołtysi za udział w
sesjach tylko jako radni.   

Opinie stałych Komisji Rady:

Pani radna Krasowska – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie
opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie
opiniuje projekt uchwały. 

Pan  radny  Mucha -  Komisja  Spraw  Społecznych  pozytywnie  opiniuje  projekt
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uchwały,  jednocześnie  wnioskuje  by  w  przyszłości  zmienić  sołtysom  zasady
wynagradzania.

Pan radny Orłowski – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod
głosowanie. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Pan radny Lipiec odczytał załącznik do uchwały. 

Uchwała Nr IX/54/15 w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku od
nieruchomości  i  podatku  leśnego  w  drodze  inkasa,  określenia  inkasentów  oraz
wynagrodzenia za inkaso została podjęta i jest załącznikiem do protokołu.  

Pan Przewodniczący Rady zarządził 10 minut przerwy w obradach sesji. 

Po przerwie obrady wznowił. 

Do punktu 12 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisje. 

Opinie stałych Komisji: 

Pani radna Krasowska – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego stosunkiem
głosów za: 3, przeciwko: 4 negatywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy stosunkiem
głosów za: 1, przeciwko: 4, wstrzymało się: 2 negatywnie opiniuje projekt uchwały.

Pan  radny  Mucha -  Komisja  Spraw  Społecznych  pozytywnie  opiniuje  projekt
uchwały przy dwóch głosach wstrzymujących się. 

Pan radny Orłowski – Komisja Rewizyjna stosunkiem głosów za: 0, przeciwko: 5,
wstrzymało się: 2 negatywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Ciach  poprosił pana Wojtyniaka - kierownika Zakładu, żeby przedstawił
nam sprawę.

Pan  Przewodniczący  Rady nie  wyraził  zgody,  ponieważ  Komisje  miały  komplet
dokumentów.   

Pan radny Mucha w uzupełnieniu pana radnego Ciacha powiedział, że chodzi o informacje
dla Państwa sołtysów.   

Pan  Przewodniczący  Rady wyraził  zgodę  na  złożenie  krótkiej  informacji  przez  pana
kierownika Zakładu. 

Pan  kierownik  Wojtyniak  powiedział,  że  żałuje,  że  nie  został  poproszony  o
wyjaśnienia na posiedzeniach Komisji. Wyjaśnił, że poprzednia kalkulacja dotyczyła
mniejszego  ciągnika.  Na  dzień  dzisiejszy  Zakład  posiada  większy  ciągnik  i  w
związku z tym są większe koszty ubezpieczenia, zużycia paliwa. Ostatnio nie były
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podnoszone stawki zw wodę  i  za ścieki  czyli  Zakład ma niedobór ze wszystkich
stron. A skąd wziąć pieniądze na niedobór ?. 

Pani Wiatrowska, sołtys Pęchowa powiedziała, że to będzie kara dla tych co płacą.
Zapytała co z tymi co wylewają ścieki do rowów.   

Pan radny Borycki powiedział, że na komisjach brali pod uwagę to, że cena paliwa
spadła.  

Pan kierownik Wojtyniak  powiedział,  że należało  by wskazać  skąd Zakład  ma
pozyskać środki. Zaznaczył, że starają się. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod
głosowanie. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Za: 6, przeciwko: 3, wstrzymało się: 6. 

Uchwała Nr IX/55/15 w sprawie ustalenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez
właścicieli nieruchomości za usługi wykonywane w zakresie opróżniania zbiorników
bezodpływowych została podjęta i jest załącznikiem do protokołu.     

Do punktu 13 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisje. 

Opinie stałych Komisji:

Pani radna Krasowska – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie
opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie
opiniuje projekt uchwały. 

Pan  radny  Mucha -  Komisja  Spraw  Społecznych  pozytywnie  opiniuje  projekt
uchwały. 

Pan radny Orłowski – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod
głosowanie. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Za: 15. 

Uchwała Nr IX/56/15 w sprawie wyrażenia woli członkostwa gminy Klimontów w
Lokalnej Grupie Działania Ziemi Sandomierskiej w okresie programowania 2014 -
2020 została podjęta i jest załącznikiem do protokołu.

Do punktu 14 porządku obrad sesji

Opinie stałych Komisji:

Pani radna Krasowska – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie
opiniuje projekt uchwały.  
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Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie
opiniuje projekt uchwały. 

Pan  radny  Mucha -  Komisja  Spraw  Społecznych  pozytywnie  opiniuje  projekt
uchwały. 

Pan radny Orłowski – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod
głosowanie. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Za: 15. 

Uchwała Nr IX/57/15 w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej za
2014 rok dla gminy Klimontów” została podjęta i jest załącznikiem do protokołu.

Do punktu 15 porządku obrad sesji

Opinie stałych Komisji:

Pani radna Krasowska – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie
opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy nie opiniowała
projektu uchwały. 

Pan  radny  Mucha -  Komisja  Spraw  Społecznych  pozytywnie  opiniuje  projekt
uchwały i jednocześnie wnosi o dopisanie godzin funkcjonowania placów zabaw, np.
w godz. 6.00 – 22.00 . 

Pan radny Orłowski – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Jednocześnie Komisja wnosi, aby w regulaminie umieścić godziny przebywania na
placu  zabaw  użytkowników  czy  osób  przebywających,  regulamin  powinien  być
wywieszony na tablicy przed wejściem na plac zabaw, w regulaminie brakuje zakazu
spożywania  napojów  alkoholowych  i  używek  przez  użytkowników,  zakaz
przebywania na placu zabaw po godz. 22.00, wyciąganie wniosków personalnych
wobec osób nieprzestrzegających regulamin.

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały z uwzględnieniem wniosków
Komisji, a następnie poddał go pod głosowanie. Uwag do treści projektu uchwały nie
wniesiono.  

Za: 15. 

Uchwała Nr IX/58/15 w sprawie regulaminu korzystania z placów zabaw na trenie
gminy Klimontów została podjęta i jest załącznikiem do protokołu.

Do punktu 16 porządku obrad sesji

Wnioski i zapytania wnieśli:

Pan Sieradzki jako  prezes  Stowarzyszenia  Emerytów  i  Rencistów  zapytał  pana
Wójta  i  Radę  o  lokal.  Mamy  13  podań  odrzuconych,  bo  nie  mamy  gdzie  ich
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pomieścić. Sala konferencyjna przy Urzędzie mieści 22 osoby i nie możemy nikogo
tam zaprosić. Nas jest 26 osób. Pisząc podania do Urzędu Gminy w celu uzyskania
sali  od  stycznia  nie  mamy udzielonych  odpowiedzi.  Przychodzi  pismo z  Urzędu
Wojewódzkiego do nas na adres Urzędu Gminy i dostajemy takie pismo po dwóch
tygodniach  gdy  jest  już  po  fakcie.  Ja  wiem,  że  liczą  się  ludzie  jeśli  chodzi  o
mieszkania, ale są wolne lokale na to w Nawodzicach, w Olbierzowicach.           

Pan Wójt  Goździewski odpowiedział,  że wszystkie  podania są  rozpatrywane na
stanowisku u pani Sylwii.  Powiedział,  że nie zrobił  ani jednego kroku przeciwko
stowarzyszeniu.  Sala  jest  dostępna.  Poszukamy  jakiegoś  lokum.  Mogę  tutaj
organizować.  Jest  jeszcze  remiza.  Rozumiem  potrzeby  seniorów.  Jest  pan
natarczywy,  atakuje  mnie  pan.  W  sali  Urzędu  odbywają  się  też  spotkania
anonimowych alkoholików i nigdy nie ma problemu.   

Pani Siudak, sołtys Nawodzic odnośnie regulaminu zasad korzystania z placu zabaw
zapytała czy osoby, które będą przebywać na tym placu po godz. 22 – ej będą mieli
wyciągnięte konsekwencje ?.

Pan radny Orłowski wyjaśnił, że ta uchwała nie dotyczy altanki.

Pan Przewodniczący Rady wyjaśnił, że jak ktoś pójdzie po godz. 22 – ej i wypije
piwo to nic się nie dzieje.

Pani Nadgrodkiewicz odnośnie obwodnicy pochwaliła pana Wójta, że prace które
nadzoruje  dotyczące  opracowania  koncepcji  budowy obwodnicy  według  niej  idą
dobrym terminem. Zapytała do kiedy społeczeństwo zainteresowane obwodnicą ma
zgłaszać ankiety.

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że do 30 kwietnia ankiety można zgłaszać.
Zaznaczył, że jak ankiety wpłyną po tym terminie to też je przyjmie.  

Pan radny Ciach  powiedział,  że na terenie Klimontowa są  wywieszki  i tam jest
opisane do którego dnia trzeba zgłaszać. W imieniu wszystkich sołtysów wniósł o
zorganizowanie wycieczki krajoznawczej przez pana Wójta. 

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że musi to skonsultować. Zapowiedział, że na
pewno wszyscy sołtysi otrzymają tablicę z napisem SOŁTYS.

Pan radny Lipiec poparł wniosek pana radnego Ciacha w sprawie zorganizowania
wycieczki. Powiedział, że jego sołtysi też prosili o wstawiennictwo. 

Pan radny Orlowski w imieniu wszystkich jednostek OSP podziękował sołtysom za
samochody na pielgrzymkę. 

Pan  Kawecki,  sołtys  Kępia podziękował  za  realizację  funduszu  sołeckiego.
Niedociągnięcie jest ze strony panu Doroty bo okazało się, że nie ma licznika przy
ujęciu.  Poprosił  o  dowiezienie  dwóch  samochodów niesortu.  Zielone słupki  przy
zjeździe z drogi krajowej – nie ma ich jak wjeżdża się na Kępie. 

Pani  Siudak,  sołtys  Nawodzic powiedziała,  że  odnośnie  drogi  powiatowej
Nawodzice – Rybnica w sprawie czyszczenia rowów otrzymała pismo, że w dalszej
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perspektywie będzie wzięte to pod uwagę. 

Pan Witaszek, sołtys Borku podniósł sprawę ujęcia wodnego. Pompa słabnie, żeby
podmienić na silniejszą lub pod remontować bo kilka miejscowości z ujęcia korzysta.

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że woda leci tam słabo i może sołectwo zrobi
zmianę  w funduszu sołeckim, zdejmie środki z zagospodarowania placu to wtedy
kupimy pompę. 

Pani radna Hakamäki powiedział,  że dotarła do niej nieoficjalnie informacja na
temat  wyjazdu na mecze.  Sportowcy żalą  się,  że gmina nie  udostępnia  pojazdu.
Proszę o szczególną pieczę nad LKS „Klimontowianka”. 

Pan Wójt  Goździewski odpowiedział,  że ktoś  puszcza takie plotki.  Są  podania i
środek transportu jeśli jest wolny to jest przydzielany. Pisma należy pisać wcześniej.
Jak pisze pani dyrektor i my na jej podanie rezerwujemy dla dzieci pojazd a LKS na
trzy  dni  przed  wyjazdem  pisze  podanie  to  nie  możemy  odwołać  wcześniejszej
rezerwacji dla dzieci. Prosiłem ich pisemnie, żeby przedłożyli terminarz wyjazdów i
wtedy my pod niego zabezpieczymy pojazd. 

Pan  Bień –  Panie  Wójcie  mam  zapytanie  odnośnie  kosztów  przyłączeń
wodociągowych  w  Pęchowie,  Zakrzowie  i  Goźlicach.  Boli  mnie,  że  była  piąta
rocznica katastrofy lotniczej i tak nie było nic. Proszę panią radną o zainteresowanie
się  śmieciami  tam.  Panie  Wójcie  –  sprawa  emerytów i  rencistów.  Rzeczywiście
obiecałem, że jak wybudujemy budynek Urzędu i przeniesiemy do niego OSP to tam
będą mieć lokal po OPSie. To nie chodzi o dostawianie krzeseł. Rodzina z Konar –
przecież  mamy dwa pomieszczenia wolne na ul.  Zysmana i może tę  rodzinę  tam
zagospodarować. Lokal po bibliotece – tam jest ogrzewanie gazowe, potem rodzina
przyjdzie  z  fakturą  za  gaz do  OPSu.  Ubolewam,  że w Urzędzie  Gminy nie  ma
miejsca,  gdzie można zostawić  upominki  byłych wójtów.  Proszę  o pozostawienie
miejsca  dla  tych  osób.  Most  w  Rybnicy  –  on  jest  ujęty  w  protokołach
popowodziowych. Droga ul. Ogrodowa – pan xxxxxxxxx chciał zrobić ogrodzenie za
mnie, nie dostał pozwolenia, bo tam w części gmina jest właścicielem działki. Oczko
wodne  –  nie  jest  problem  z  wodą.  Dzisiaj  jest  taka  technika,  że  można  ją
wypompować, wpompować. Nadwyżka budżetowa, o której czytała pani Skarbnik –
cieszę się, że poprzednia Rada tak dobrze zarządzała.         

Pan  Wójt  Goździewski odpowiedział,  -  Jeśli  chodzi  o  przyłącza  wodociągowe
wystosowaliśmy pismo do RIO, ponieważ w zaleceniach RIO było ściągnięcie tych
środków, a wyroki sądowe są inne. Określili śmy sygnatury wyroków. Czekamy na
odpowiedź  prezesa  RIO.  Pismo  wystosowaliśmy  9  marca  br  i  do  tej  pory  nie
otrzymaliśmy odpowiedzi.  Jeśli  chodzi  o  Park  Katyński  –  decyzja  była  taka,  że
organizujemy obchody 100-ej rocznicy bitwy pod Konarami. Praktycznie jest trzy dni
obchodów  bitwy  pod  Konarami.  Emeryci  i  renciści  –  mamy  kolejną  prognozę
finansową  i  na  pewno  emerytom  przygotujemy  jakąś  salę.  Spróbujemy  to
wygospodarować.  Jeśli  chodzi o mieszkanie w bloku – są dwa pokoje wolne, ale
pani, która mieszka jest osobą dosyć konfliktową. Nie wiem czy jest sens robić taki
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konflikt. 

Pan  Bień –  Jest  fajne  miejsce  w  Nawodzicach.  Tam  Zakład  przecież
wyremontowałby i tam może by tę rodzinę  dać. Proponuję,  żeby pan się nad tym
zastanowił.            

Pan radny Borycki, - Może zaproszę pana do tej rodziny i zobaczy pan w jakich
warunkach oni żyją.  

Pan  Bień –  Każdy  jest  kowalem  swego  losu.  To  dołożyć  i  wyremontować  w
Nawodzicach i  dać  tej  rodzinie.  A ten budynek w Klimontowie sprzedać.  Można
wziąć większe pieniądze.

Nie zgłoszono innych zapytań i wniosków. 

Do punktu 17 porządku obrad 

Punkt ten zrealizowano łącznie z punktem 16 porządku obrad sesji. 

Do punktu 18 porządku obrad sesji

Pan  Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  Rada  zrealizowała  wszystkie  punkty
porządku obrad i ogłosił zamknięcie sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Przewodniczył:

Irena Lipiec  Czesław Fijałkowski
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